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Tilstede: 

 Thomas Nordbø Berg 

 (Einar) Martin Wesche 

 Alexander Nygård 

 Carl Martin Rosenberg 

 Stein Gaarder 

 Imbre Garnes 

 

 

Årsmelding fra styret 

 30 medlemmer i 2019 

 

 Regnskapsrapport for 2020 

  Til syvende og sist går foreningen i pluss 

  Fikk ca. 15 000 kr enn forventet fra Hyperion 

  Fikk 10 000 kr i direkte sponsing fra en bedrift 

  Har fått en del donasjoner i form av plastikk som har gitt økte inntekter 

  Billettinntektene har vært høyere enn ventet 

  Terrengutgiftene har vært høyere enn ventet 

  Har fått 7 spillbare bord ("ferdig", men ikke "ferdig ferdig") 

  Har planlagt et 8ende bord 

 

 Masters 2019 

  14 spillere 

  unike bord 

  stort engasjement over hele landet 

  Suksess! 

 

 Rekruttering 

  Nådde ikke målet om 20 personer under 26 

  Medlemmene vi har rekruttert er _aktive_ 

 

 Eventplaner 

 

  Hadde en litt for ambisiøs plan 

  Har likevel gjort mye: 

  Fjordhammer GT 

  Masters etc. 

 

 Nettside, Discord, Nettbank, Vipps etc. etablert 

 

 Styrets rollefordeling 

 

  Thomas: 

   Nettside 



   GT i 2020 

  Martin: 

   Donasjonsansvarlig 

   Har utarbeidet retningslinjer for donasjoner 

   Har utarbeidet medlemskort 

 

Vedtektsendringer 

 

 Ingen vedtekstendringer, men det foreslås å endre vedtektene neste år til å tillate 

eksterne observatører. 

 

Valg av leder og øvrige styremedlemmer 

 

 Alexander Nygård velges inn som styreleder ved akklamasjon 

 Thomas og Martin fortsetter 

 Imbre og Carl Martin blir med som nye styremedlemmer ved akklamasjon 

 

Budsjett 2020 

 

 Det foreslåtte budsjettet ble enstemmig vedtatt 

 

Mål for forening i 2020 

 

 Målene står ikke i prioritert rekkefølge, med unntak av at Warcry-terrenget prioriteres 

lavere enn de 8 bordene for Age of Sigmar. 

 Det blir gitt innspill på metoder for rekruttering fra GW og andre ideer som tas videre 

internt i styret. 

 

 Møtet godkjenner målene. 

 

Eventuelt 

 

 Alle oppfordres til å ikke glemme Warhammer på T-banen! 

  

 


